



Going Places Travel Pte Ltd

日航旅游私人有限公司

Block 202 # 01-485 Bedok North Street 1 Singapore 460202
Email: gptravel@singnet.com.sg Web: www.gptravel.com.sg
Tel: 6442 0010 Fax: 6442 5055



**厦门 + 安溪 + 永定 + 梅县
+ 潮州 + 汕头 7 天休闲游**

**7D6N XIAMEN + ANXI + YONGDING
+ MEIXIAN + CHAOZHOU + SHANTOU
TOUR**

2025 年 05 月 18 – 24 日

18 – 24 May 2025

SINGAPORE AIRLINES FLIGHT SCHEDULES

新航空班讯息

DATE	FLIGHT NO.	DESTINATION	DEP. TIME	ARR. TIME
18 May	SQ 868	SIN / XMN	07.55	12.10
24 May	SQ 869	XMN / SIN	13.10	18.10

25 KGS CHECK IN BAGGAGE ALLOWANCE

25公斤托运行李

风味: 闽南风味、永定客家风味、梅县盐焗鸡+梅菜扣肉、姜母鸭风味、同安封肉、海蛎煎
自费专案: 厦门《老院子民俗文化风情园》+世界第一秀《闽南传奇》——RMB 300 元/人 (客人自愿)



ITINERARY

DAY 01 – 18 MAY – ARRIVAL XIAMEN (LUNCH / DINNER)

厦门机场，接机，外观厦门最高的特色建筑【世贸双子塔】车游吉尼斯纪录最长、最大的五线谱，国际马拉松赛道、东方夏威夷【环岛路】，外观国际会展中心、远眺小金门，前往安溪，参观【城隍庙】【茶都】，后自由活动



Xiamen Airport, pick up, look at the tallest characteristic buildings in Xiamen (the Twin Towers of the World Trade Center), the Guinness Book of Records for the longest and largest stave, the International Marathon Track, Oriental Hawaii (Ring Island Road), the look at the International Convention and Exhibition Center, overlooking Little Kinmen, transfer to Anxi, visit Chenghuang Temple and Tea City, Free and Easy.

Hotel: 安溪 宝龙艺筑 /similar 4*

DAY 02 – 19 MAY -安溪-永定 3H (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

早餐后前往永定，参观“世界文化遗产”-“永定土楼”，游览土楼王-承启楼。后游览历史悠久的五云楼、世泽楼以及有“博士”之称的侨福楼。后前往【特色农场】采摘品尝水果（不含采摘后水果自行购买的费用），入住酒店



After breakfast, transfer to Yongding, visit the "World Cultural Heritage" - "Yongding Earth Building", and visit the King of Earth Buildings - Chengqi Tower. Then visit the historic Wuyun Building, Shize Building and Parkview Building, known as the "Doctor". Then proceed to the Specialty Farm to pick and taste fruits (excluding the cost of purchasing the fruits after picking), and check into the hotel.

Hotel: 永定 王子酒店 /similar 4*

DAY 03 – 20 MMAY -永定-大埔- 梅县1H+1H (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

早餐后前往大埔，游览【虎山公园】【西湖】，远眺【泰安楼】，后前往梅州，游览【千佛塔】【围龙屋】，参观【客家历史博物馆】，【叶剑英故居】晚上车游梅江，欣赏两岸夜景

After breakfast, transfer to Dabu, visit Hushan Park, West Lake, overlook Tai'an Tower, then go to Meizhou, visit Thousand Buddha Pagoda, Weilong House, visit Hakka History Museum, [Ye Jianying's Former Residence] Drive around Meijiang River in the evening and enjoy the night views on both sides of the river.

Hotel: 梅县 世纪金郡 /similar 4*



DAY 04 – 21 MAY -梅县-潮州- 汕头2H+1H (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

早餐后前往潮州，游览【西湖】，后游览有“小紫禁城”之称的【广济门城楼】。漫步滨江长廊及远眺湘子桥。后乘【电瓶车】游潮州古城，游富有潮汕地区民居建筑风格甲第巷及牌坊街，感受古朴风土人情。后前往汕头，参观【汕头老城区】

【汕头特色骑楼】。。后前往华侨新村步行街自由购物

After breakfast, proceed to Chaozhou, visit West Lake, and then visit Guangji Gate Tower, known as the "Little Forbidden City". Stroll along the riverside promenade and overlook Xiangzi Bridge. Then take a battery car to tour the ancient city of Chaozhou, visit Jiadi Lane and Archway Street, which are rich in the residential architectural style of Chaoshan area, and feel the simple customs and customs. Then go to Shantou and visit Shantou Old Town and Shantou Characteristic Arcade. Then go to Overseas Chinese Village Pedestrian Street for free shopping

Hotel: 汕头铂晶大酒店 /similar 4*



DAY 05 – 22 MAY - 汕头 (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

早餐后，前往游览【石炮台】。游览【白花尖大庙】、【人民广场】、【会展中心】、【海滨长廊】、【老妈宫】，下午自由活动，安排【采摘草莓】（不含采摘后水果自行购买的費用）。



After breakfast, proceed to visit [Stone Fort]. Visit Baihuajian Temple, People's Square, Convention and Exhibition Center, Seafront Promenade, Mom's Palace, free activities in the afternoon, arrange strawberry picking (excluding the cost of purchasing the fruits after picking).

Hotel: 厦门和悦或同级 /similar 4*

DAY 06 – 23 MAY - 汕头-厦门 3H (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

早餐后前往厦门，后游览世界文化遗产，厦门金砖会议的旅游名片—【鼓浪屿】（全程含电瓶车）。参观【天主教堂】，游览【淑庄花园】，参观【钢琴博物馆】，博物馆里陈列 40 多架古钢琴，其中有稀世名贵的镏金钢琴，有世界最早的四角钢琴和最早



最大的立式钢琴，有古老的手摇钢琴、有产自一百年前的脚踏自动演奏钢琴和八个脚踏的古钢琴等，远眺【日光岩】，后续往【龙头路商业街】逛街。

After breakfast, go to Xiamen, and then visit the world cultural heritage, the tourist card of Xiamen BRICS Conference - Gulangyu (the whole journey includes battery cars). Visit the Catholic Church, visit Shuzhuang Garden, and visit the Piano Museum. There are more than 40 ancient pianos on display in the museum, including rare and precious gold-plated pianos, the world's earliest square piano, and the earliest and largest upright piano. , there are ancient hand-operated pianos, a pedal player piano made a hundred years ago, and an eight-pedal clavichord, etc. You can overlook [Sunlight Rock] in the distance, and then go shopping at Longtou Road Commercial Street. (Enjoy a luxurious seafood buffet for dinner today)

Hotel: 厦门和悦或同级 /similar 4*

DAY 07 24 MAY – DEPARTURE TO SINGAPORE (BREAKFAST)

早餐后，。后前往【第八市场】参观当地人气最旺的农贸市场，可亲身体验当地的特色产品和风味。后送往机场，返回温馨家园。

After breakfast, transfer to Eighth Market to visit the most popular local farmer's market, where you can experience local specialty products and flavors first-hand. Then transfer to the airport for your flight departure to Singapore.



INCLUSIONS

- ✚ Air Tickets by Singapore Airlines with 25 kgs check in baggage 往返新航航空，含双程每人 25 公斤托运行李
- ✚ Airport Taxes 机场税
- ✚ 6 Nights stay in hotel 6 晚酒店住宿
- ✚ Tour and Meals as per itinerary 行程中的景点和餐饮
- ✚ Individual Travel Insurance 个人旅游保险
- ✚ Tipping for Tour Guide and Driver 导游和司机小费

EXCLUSIONS

- ✚ Visa, if required 签证，如需要
- ✚ All Personal Expenses 个人消费
- ✚ Any item not mentioned above 行程中未提及的任何项目